
Zápis z 28. jednání Rady města Kaznějov dne 22.1.2020

Přítomni: dle prezenční listiny

Program:
1. sbírka pro Diakonii Broumov
2. Vlajka pro Tibet
3. smlouva o servisu výtahové plošiny
4. žádost spolku Aragonit
5. souhlas s právem stavby
6. žádost o splátkový kalendář
7. žádost Spolku pro Kaznějov
8. žádost ZUŠ Kralovice
9. Informace

1. Sbírka pro Diakonii Broumov
- sociální družstvo Diakonie Broumov požádalo o uspořádání sbírky oděvů, potřeb do domácnosti
  apod. družstvo zajistí odvoz vybraného materiálu;
rada schvaluje uspořádání sbírky pro Diakonii Broumov: pro 5, proti 0, zdržel se 0

2. Vlajka pro Tibet
- spolek Lungta oslovil město se žádostí o účast v akci Vlajka pro Tibet spočívající ve vyvěšení
  tibetské vlajky na připomentuí 61. výročí povstání Tibeťanů proti okupaci Tibetu;
rada neschvaluje zapojení města Kaznějov do akce Vlajka pro Tibet: pro 5, proti 0, zdržel se 0

3. Smlouva o servisu výtahové plošiny
- pro bytový dům č.p. 353 musí být kromě servisu výtahu zajištěn i servis výtahové plošiny, která
  je zde nainstalovaná; podmínky, za kterých bude tento servis vykonáván, jsou předmětem návrhu
  smlouvy o servisu č. 1092019;                                                                                                             
rada schvaluje předložený návrh smlouvy o servisu výtahové plošiny pro bytový dům č.p. 353: 
pro 5, proti 0, zdržel se 0

4. Žádost o finanční příspěvek na hudební festival Souznění
- spolek Aragonit se sídlem v Karlových Varech požádal o finanční příspěvek na uspořádání
  XXI. ročníku hudebního festivalu zdravotně postižených s názvem SOUZNĚNÍ;
rada neschvaluje poskytnutí finančního příspěvku spolku Aragonit: pro 5, proti 0, zdržel se 0

5. Žádost o souhlas s právem stavby
- investor stavby rodinného domu na p.č. 328/13 požádal o souhlas s právem stavby vodovodní a
  kanalizační přípojky na pozemcích p.č. 398/3, 398/25 a 426/219;
 rada schvaluje právo provést stavbu vodovodní a kanalizační přípojky na pozemcích p.č. 398/3, 
398/25 a 426/219: pro 5, proti 0, zdržel se 0

6. Žádost o splátkový kalendář
- nájemkyně bytu č. 34/4 požádala o splátkový kalendář na úhradu dlužné částky 18 976,- Kč, která
  se týká nájemného za měsíce říjen 2019 – leden 2020 a poplatku za psy za rok 2019; dle návrhu
  žadatelky by byla celá dlužná částka uhrazena v srpnu 2021;
starostka – doporučuje návrh schválit
Ing. Brejník – se splátkovým kalendářem souhlasí, dlužná částka by však měla být uhrazena
  do konce roku 2020;
rada schvaluje předložený návrh splátkového kalendáře s termínem doplacení dlužné částky v 
srpnu 2021: pro 2, proti 3, zdržel se 0



rada schvaluje splátkový kalendář upravený podle žadatelky tak, aby celá dlužná částka 18 976,-Kč
byla uhrazena k 31.12.2020: pro 3, proti 2, zdržel se 0

7. Žádost o finanční příspěvek na Tříkrálovou sbírku
- Spolek pro Kaznějov uspořádal 12.1.2020 koncert, jehož výtěžek byl vložen do Tříkrálové sbírky,
  a z toho důvodu požádal o finanční příspěvek na úhradu účinkujícím ve výši 4 500,- Kč;
Ing. Brejník – nesouhlasí s rozhodováním o finančních příspěvcích na akce, které se již uskutečnily;
tajemnice – finanční příspěvek lze poskytnout jen v případě, že bude schválen zastupitelstvem
  rozpočet města, ve kterém je navržena částka na podporu akcí pořádaných spolky;
rada schvaluje poskytnutí finančního příspěvku 4 500,- Kč na úhradu vystoupení souboru JenTet a 
uzavření veřejnoprávní smlouvy se Spolkem pro Kaznějov s podmínkou, že bude zastupitelstvem 
schválen rozpočet, dle kterého lze tento příspěvek poskytnout: pro 4, proti 0, zdržel se 1

8. Žádost ZUŠ
- ředitel ZUŠ Kralovice požádal o prominutí poplatků za užívání „Víceúčelového kulturního
  zařízení“ pro účely ZUŠ, pobočka Kaznějov (koncerty);
rada schvaluje osvobození ZUŠ Kralovice, pobočka Kaznějov, od úhrady poplatků za pronájem a 
energie při nevýdělečných akcích pořádaných ZUŠ Kralovice, pobočka Kaznějov: pro 5, proti 0, 
zdržel se 0

9. Informace
starostka – provede poptávkové řízení na vypracování projektu cyklostezky ke koupališti;
 -vybraný uchazeč o koupi bytu č. 348/3 z důvodu neúspěšné žádosti o hypotéku odstoupil
  od záměru koupě, bude znovu zveřejněna nabídka prodeje tohoto bytu za stejných podmínek jako
  v prvním kole;
místostarosta – připravil návrh na úpravu nohejbalového hřiště na koupališti s tím, že budou 
  na stavebním úřadě zjištěny podmínky provedení;
tajemnice – seznámila s pracovní náplní k dohodě o pracovní činnosti, která je uzavírána za účelem
  zajištění dozoru a úklidu v areálu koupaliště s p. Františkem Motysem;
rada bere na vědomí předložené informace

Zápis vyhotoven. 24.1.2020
Zapsala: Eliška Bartásková Mgr. Eva Šimlová

Ověřil:
Ing. Petr Nový……………………………………………

Ing. Martin Brejník……………………………………...


